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There are no translations available.

В-к "Труд"
23.06.2011 г., стр. 14-15

Няма чадър над никого в общинските фирми

С председателя на Столичния общински съвет Андрей ИВАНОВ разговаря
Вангелина Михайлова:

- Г-н Иванов, предстои разглеждането на финансовите отчети на общинските
дружества в съвета. Какво показват те? Прави впечатление, че половината печалба
идва от транспортните дружества, които имат дългове 30 млн. лв.
- Балансовите отчети за 2010 г. показват, че 20-те общински дружества имат печалба от
близо 19 млн. От 2007 г. до 2010 г. печалбата им се е увеличила над 2 пъти от 8,5 млн.
лв. на 19 млн. лв. За пръв път т.г. транспортните дружества излизат на печалба. Вярно
е, че имат задължения, но имат и вземания, които са повече от дълговете. Убеден съм,
че положителните резултати са следствие от доброто им управление.
Преструктурирането на общинската икономика, което започнахме през 2008 г., вече
дава резултати. Дупката, в която изчезваха милиони, е затворена.
- Но все още има губещи фирми - “Егида”, “Озеленяване”, “Галатея”. Какво ще стане с
тях?
- “Озеленяване” не са на загуба, а на малка печалба. Освен това изплатиха доста
обезщетения след съкращения и погасиха задължения, натрупани от предишни
управления. “Галатея” управлява имоти. Ако ми посочите фирма в тази сфера на
печалба в година на криза, ще бъда много изненадан. Освен това “Галатея” намалява
загубата си с 61 000 лв. “Егида” не са конкурентни на свободния пазар в охранителната
дейност, но ние трябва да разчитаме на тях за много общински обекти. Категорично
твърдя, че при всяко дружество има подобрение - ако не е на печалба, то е намалило
загубата си.
- Ситуацията в “Топлофикация - София” също е тежка. Успя ли новото ръководство да
намали загубите, както обеща?
- При “Топлофикация” излизането на печалба ще бъде трудно. Но и тук има
обнадеждаващи факти: за 2008 г. загубата на дружеството е 63 млн. лв., за 2009 г. тя е
43 млн. лв., а за 2010 г. - 18 млн. лв. Това е повече от 3 пъти намаляване.Освен това
през 2011 г. “Топлофикация София” за първи път от години изпълнява инвестиционна
програма за 40 млн. лв. Разбира се, пред новото ръководство има още много задачи и
основната е повишаване на потребителското доверие.
- Скоро бяха разпоредени проверки на дружествата “Озеленяване”, “Автотранспорт”,
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“Паркинги и гаражи”, които завършиха със скандални доклади и прокурорски проверки.
Какво ще предприемете?
- Думата “скандални” не е точна. Бяха разпоредени проверки, защото имаше съмнения.
Бяха открити несъответствия, което не винаги означава престъпления, но сме длъжни
да подадем информацията на компетентните органи и те да решат дали има основания
за повдигане на обвинения. Не мога да гарантирам за всеки човек, който работи в
общинската икономика, но мога категорично да гарантирам, че няма чадър над никого.
Където се установят нередности - има наказания. Как иначе бихте си обяснили 375%
увеличение на печалбата на транспортните общински дружества за 3 г. в условия на
криза?! Пазарите са увеличили печалбата си 221% и разполагат с инвестиции. В съвета
взехме решения за проектиране на 7 пазара.
- Предстоят ли нови проверки на дружества, за които има сигнали?
- В момента не ми е известно да е назначена друга проверка. Предстоят конкурси за
назначаване на съвет на директорите на дружествата, тъй като срокът на сегашните
ръководства изтича. Имаме идея да се учредят годишни награди за общинска
икономика. Те ще бъдат в няколко категории, като в комисията за оценка ще поканим и
външни експерти. Така искаме да засилим конкуренцията между мениджърските екипи,
а и да предизвикаме интерес у гражданите към дейността им.
- Какви ще са наградите?
- Признание за това, че са свършили по-добре работата си и публичност за
постиженията им.
- Напоследък общинският съвет работи на принципа проба - грешка. Лансират се идеи,
които отпадат или се отлагат - закриването на маршрутките, презонирането на
паркирането, преди това зоните за данъците... Защо е така?
- Изброените от вас теми не са отпаднали. Останали сте с такова впечатление, вероятно
защото всеки дебат се използва от опозицията, за да ни обвини във всякакви
несъществуващи грехове.
Районирането за данъците е отложено, защото се видя, че имаше пропуски. Какво
трябваше да направи администрацията - да се заинати?! Не бъркайте ината с
принципност. Г-жа Фандъкова за пореден път се държа мъжки и се извини на
гражданите. Започна работа по обосновка за ново зониране, каквото е нужно. Новият
ред за паркиране също ще бъде въведен. От администрацията се отказаха само от
вдигането на цената за паркиране в идеалния център засега, защото не са готови
алтернативи за паркиране. Не виждам нищо лошо управлението на един град да се
съобразява с гражданите му. Не сме се отказвали и от промяната на маршрутките. С
пускането на метрото те не се ползват и фирмите се отказват. Те ще бъдат затворени.
Има други обаче, където няма алтернативен транспорт. Важното е да бъде намерен
баланс, така че решението за едни да не създава проблем за други.
- Ще бъде ли осъществена инвестиционната програма на общината? От опозицията
твърдят, че постъпленията са малко и планът е пред провал?
- Събираемостта се отчита в края на годината, а не в средата, но опозицията
обикновено се активизира, като наближат избори.
В София се строят метро, пътища, паркинги, детски градини, множество големи и малки
обекти. Столична община е най-големият инвеститор в града, а това не се е случвало
никога досега. Капиталовата програма за 2011 г. е за 632 млн. лв., като за инвестиции в
инфраструктурни проекти са разчетени 467 млн. лв. - близо 36% от бюджета на София.
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За сравнение, през 2007 г., в началото на нашия мандат, капиталовата програма е 181
млн. лв. Сега за всеки платен лев данък от софиянци е привлечен 1 лев от европейски
фондове. За 2011 г. планираните средства по европрограми са 325 млн. лв.
- Колко е събираемостта на средствата сега?
- Собствените приходи на общината за първите 5 месеца на 2011 г. са с 6,5 млн. лв.
повече от същия период на м.г.
- Проверката на НАП за вас приключи със заключение, че приходите ви отговарят на
разходите. Защо не оповестихте всички детайли около имотното ви състояние, както
направи вътрешният министър Цветан Цветанов?
- Вече отговарях на този въпрос. Не бяха установени нередности и не виждам причина
да оповестявам детайли.
- Не мислите ли обаче, че ако дадете детайли, ще отпаднат съмненията около
произхода на имотите ви?
- От 2007 г. насам моето имотно и финансово състояние са публични. Декларациите ми
стоят на сайта на Сметната палата, всеки може да види колко и какво притежавам. Това
попречи ли на някой да твърди, че имам неизброими имоти?! Съгласих се със
създаването на общинска комисия, която да ме провери, поисках проверка за
съответствието на приходите и разходите ми от НАП. И двете приключиха със
становища, че няма нарушения и разминаване. Смятате ли, че публичното показване на
още документи ще убеди някой, който иска да се съмнява?! Аз не смятам. Ако все още
има “съмнения около произхода на имотите ми”, те не почиват върху реални факти и не
могат да бъдат опровергани с факти.
- Ясни са много от кандидатите за кмет на София, а ГЕРБ не е издигнал свой. Защо?
Вие ли ще водите листата за съветници?
- Фаворитът на ГЕРБ за кмет е Йорданка Фандъкова. Официалната ни кандидатура ще
бъде обявена в края на лятото. С какво е попречила или затруднила живота на
софиянци липсата на официална кандидатура на ГЕРБ сега?! С нищо, даже обратното.
Ако имахме такава, целият ни разговор щеше да бъде за избори - защо някой е казал
едно или друго. Политическите ни противници не се занимават с нищо друго освен с
избори. Ще оставя това на тях. Не кампаниите печелят избори. Избори се печелят с
политика и работата. Ако структурите на ГЕРБ-София преценят, че съм подходящият и
ме номинират - ще бъда водач на листа.
- Съветникът от БСП и кандидат за кмет на София Георги Кадиев обаче отправи тежки
обвинения срещу ГЕРБ в общината, че сте ги заплашвали с компромати.
- Компромат са именно неговите думи. Нямам намерение да влизам в подобно говорене.
В известна степен го разбирам: когато като кандидат за кмет единственото, което
можеш да кажеш, е, че не можеш да направиш нищо, а софиянци да му мислят, то тогава
ти е нужно някой, на чийто гръб да си направиш кампанията - управляващите или
вътрешните избори на друга партия например.

ВИЗИТКА
Роден на 24.10.1953 г.
Завършва Автоматика и телемеханика в столичния ВМЕИ.
През 1996 г. става зам.-директор на Национална служба “Полиция” и отговаря за
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информационните системи.
Напуска МВР през 1999 г. и става зам.-началник на Главно данъчно управление на
финансовото министерство.
От 2000 г. се занимава с частен бизнес.
През ноември 2007 г. е избран за председател на Столичния общински съвет.
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